
 

 

 

Zeker zijn van Wonen 

 

Maatschappelijk debat over het thema Wonen 

Steeds meer dringt het besef door dat de problemen op de woningmarkt ingrijpend 

aangepakt moeten worden. Dagelijks staan er zorgelijke berichten in de kranten.  

En zodra er een column over de woningmarkt wordt geschreven, stromen de reacties 

binnen.  

 

Wat is nu precies het probleem? Er is meer vraag dan een fatsoenlijk aanbod voor 

wonen. Starters, jonge gezinnen en senioren krijgen door het beperkte aanbod steeds 

meer moeite met toegang tot de woningmarkt. Bovendien zijn deze woningen mede door 

schaarste nauwelijks te betalen. En veel van wat in Papendrecht nog gebouwd wordt, is 

bedoeld voor de rijke(re)n onder ons.  

Nieuwe koopwoningen zijn gericht op het hogere segment.  

 

Wat is het gevolg? De wachtlijsten voor sociale huurwoningen lopen op. Ook de 

doorstroomwoningen zijn door de krapte nauwelijks te betalen. Een betaalbare woning 

kopen dan wel huren, is een kansloze missie.  

Dat is de realiteit in Papendrecht en de Drechtsteden.   

 

Woningmarkt vs. Volkshuisvesting 

Hoe is dat zo gekomen? Heeft de overheid de teugels te veel laten vieren en de 

krachten van de vrije markt ruim baan gegeven? Waarom spreken we nu over 

‘woningmarkt’ in plaats van over ‘volkshuisvesting’?  

Maar vooral: hoe lossen we het op? Wat is de rol van onze gemeente in relatie met de 

regio Drechtsteden? Welke bijdrage kan de politiek leveren bij dit maatschappelijke 

probleem? Welke problemen moeten acuut worden opgelost. Hoe zorgen we ervoor dat 

Papendrecht weer voor iedereen betaalbaar en toegankelijk wordt?! 

 

Hoog tijd voor oplossingen 
De PvdA Papendrecht organiseert een bijeenkomst voor alle belangstellenden.  

Meerdere deskundigen zullen een bijdrage aan het programma leveren.  

Inwoners kunnen ter plekke de eigen ervaringen delen. Als PvdA willen we het 

maatschappelijk debat over het wonen ook lokaal starten. 

Het is hoog tijd voor perspectief.   

 

  



Het programma  
 

Datum:   Donderdag 24 oktober 2019 
Locatie:  Denksportcentrum, Van der Palmstraat 12 te Papendrecht 
 

19.00-19.30        Inloop 

 

19.30  Welkom door dhr. Henk Mooij van de PvdA-Papendrecht en  

gespreksleider van het debat, dhr. Pieter Bekkers 
 

19.35 – 20.00      Perspectief op wonen in Papendrecht 

 

Korte inleidingen door de volgende sprekers: 

Dhr. Arno Janssen, wethouder ruimtelijke ordening in Papendrecht  
Hoe ziet de samenstelling van het aantal woningen er in Papendrecht uit?  

Hoe zorgen we voor het aanbieden van voldoende (sociale) en betaalbare woningen (huur en koop) voor 

starters en middeninkomens? Voorziet het meerjarig Woonplan Papendrecht in passende lokale 

woonbehoefte? Hoe realistisch is de regionaal vastgestelde groeiagenda (25.000 extra woningen in 

2030) en wat betekent dat voor Papendrecht? 
 

Mevr. Derya Karso, fractievoorzitter PvdA-Papendrecht  
Is Woonplan 2020-2030 voor Papendrecht een optimale vertaling van het RIGO-onderzoek 2017? 

Hoe kan Papendrecht zich onderscheiden met een heldere, lokale visie en daadkrachtig woonbeleid? 

Wat horen we in de Papendrechtse samenleving? 
 

Dhr. Erwin Zwijnenburg, bestuurder/manager Woonkracht 10 
Hoeveel woningzoekenden zijn er in Papendrecht en hoe worden de huurwoningen toegewezen? 

Hoeveel mensen staan er op de wachtlijst en wat is de gemiddelde wachttijd?  

Is dit systeem van toewijzen vandaag de dag nog passend?  

Wat zijn de voornaamste uitdagingen in de Drechtsteden, Papendrecht in het bijzonder?  
 

20.00 – 20.45  Discussie over de stelling 
 

Vastgesteld lokaal Woonplan leidt niet tot perspectief en evenwicht van de leef- en 

woonomgeving van Papendrecht. 

Papendrecht heeft alleen toekomst als het inwoneraantal groeit. 

Het ligt aan onszelf dat jongeren wegtrekken. 

 

Samen met de drie inleiders bediscussiëren dhr. Kees Nederlof, makelaar 

Drechtsteden, en dhr. Leo Hartkoren, voorzitter combiraad Woonkracht 10 de stelling. 

De discussie is interactief met de aanwezigen in de zaal. 
 

20.45 - 21.00 Pauze 
 

21.00 – 21.30 Vragen, discussie en napraten onder leiding van mevr. Margreet 

den Hartog, voormalig voorzitter afd. PvdA-Papendrecht.  
 

We bespreken met de aanwezigen de onderwerpen die aan de orde zijn gekomen, maar 

vooral de ervaringen in de praktijk van alledag.  

Uitdaging is een (politieke) ontwikkeling voor betaalbaar wonen op gang te brengen, 

zodat inwoners weer uitzicht op passende huisvesting krijgen.  
 

Alle ruimte voor vragen, ideeën en opmerkingen! 

 


